
 
 
 
College van B & W gemeente ’s-Hertogenbosch 
Markt 1 
’s-Hertogenbosch 
 
27 maart 2013 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 39 RvO gevolgen bezuinigingen kinderopvang 
 
 
 
Geacht college, 

 

De gevolgen van de bezuinigingen op kinderopvang worden steeds meer duidelijk, blijkt uit vorige 

week gepubliceerde landelijke cijfers van de brancheorganisatie Kinderopvang. Steeds meer locaties 

voor kinderopvang komen in de problemen en moeten daarbij inkrimpen of zelfs hun deuren sluiten. 

Aangezien nogal wat van deze kinderopvangcentra zich huisvesten in of aan verschillende 

basisscholen, hebben wij hierover een aantal vragen. 

 

1. Beschikt u over informatie waarin u de actuele situatie (en bijbehorende problematiek) van de 

kinderopvangcentra in ’s-Hertogenbosch kunt schetsen? 

2. Veel van de kinderopvangcentra zijn gehuisvest in of bij een van de Bossche basisscholen. 

Kunt u aangeven wat de risico’s en (negatieve) gevolgen voor de scholen en de gemeente zijn 

nu veel van deze opvangcentra in de problemen zijn gekomen? 

3. Voorziet het College nog andere problemen als gevolg van het sluiten of inkrimpen van 

kinderopvangcentra? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mike van der Geld, Commissielid D66 ’s-Hertogenbosch 

Jan Smit, Raadslid D66 ’s-Hertogenbosch 
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kinderopvang 
 
Geachte heren van der Geld en Smit, 
 
In uw brief van 27 maart 2013 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over de  
gevolgen van bezuinigingen in kinderopvang. 
 
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 
 
 
 
Vraag 1: Beschikt u over informatie waarin u de actuele situatie (en bijbehorende 

problematiek) van de kinderopvangcentra in 's-Hertogenbosch kunt schetsen? 
Antwoord: De kinderopvangorganisaties die participeren in de ontwikkeling van Bossche 

Kindcentra 0-13 hebben te kennen gegeven dat de Bossche situatie in grote 
lijnen overeenkomt met de landelijke ontwikkelingen en dus eveneens zorgelijk 
is. Inmiddels moesten drie locaties voor buitenschoolse opvang (BSO) sluiten 
omdat het aanbod van kinderen te veel is teruggelopen: het Haaienhonk (locatie 
OJC per 1-5-2013), het Sprookjesbos (locatie Emplina per 1-1-2013) en Klub 
Kongzi (locatie BBS Boschveld per 1-1-2013). 
 

Vraag 2: Veel van de kinderopvangcentra zijn gehuisvest in of bij een van de Bossche 
basisscholen. Kunt u aangeven wat de risico's en (negatieve) gevolgen voor de 
scholen en de gemeente zijn nu veel van deze opvangcentra in de problemen 
zijn gekomen? 

Antwoord: De risico's zijn dat kinderopvanglocaties verbonden aan de scholen gesloten 
moeten worden. Dat is het geval bij één van de drie locaties van buitenschoolse 
opvang (Klub Kongzi, Boschveld) zoals bij vraag 1 aangegeven. In de 
nieuwbouwlocatie BBS de Kruiskamp gaat, anders dan voorzien, geen 
kinderdagverblijf van start. De gemeente mist in beide gevallen huurinkomsten 
en zet in op het verwerven van andere huurders. 
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Vraag 3: 

 
 
 
Voorziet het College nog andere problemen als gevolg van het sluiten of 
inkrimpen van kinderopvangcentra? 

Antwoord:  Het aantal kinderen zonder enige voorschoolse ervaring zal toenemen. 
Daaronder bevinden zich kinderen die met grotere achterstand aan de 
basisschool beginnen dan wanneer zij aan kinderopvang en/of 
peuterarrangementen hadden deelgenomen.  

 Kinderen die uit de buitenschoolse opvang (BSO) worden teruggetrokken 
zullen vaker de middaguren alleen moeten overbruggen, zonder toezicht 
thuis of op straat. Daarnaast ontstaat een informeel circuit van opvang 
zonder toezicht op de kwaliteit. 

 De financiële rek is uit de Kinderopvangorganisaties, sommige hebben al 
reorganisaties en krimp in personeel achter de rug. Wij hebben geen 
indicatie van sluitingen van andere locaties op korte termijn maar een 
verdere terugloop in aantal aangemelde kinderen is te verwachten. Dit kan 
in de toekomst leiden tot sluiting van locaties kinderopvang en derving van 
huurinkomsten. 

 
 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 


